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Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har d. 12. juni 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1304 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 

Spørgsmål nr. 1304: 

”Ministeren bedes redegøre for, om plejehjemsbeboere får tilbudt tovejsnødkald på 
plejehjem. Ministeren bedes også redegøre for, om alle, der har behov for det uden for 

plejehjem (i egen bolig), får tilbudt tovejsnødkald.” 

Svar: 

Grundet behov for at undersøge, om ministeriet er i besiddelse af data, der kan bidrage 

til besvarelsen, er det desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den sæd-

vanlige frist. 

Ministeriet skal først kortlægge og analysere en stor mængde nye data om hjælpemid-

ler. Det vil i den forbindelse blive afklaret, om spørgsmålet kan besvares ud fra de 

nævnte data om hjælpemidler. Herefter oversendes et endeligt svar.  
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